
UNIÓ ESPORTIVA d’HORTA

Notícia Àrea Social

BTV parla de les obres del CEM 

2016-12-31

                 Les obres de desconstrucció que s'estan portant a terme a les nostres instal·lacions han

tingut presència a l'informatiu de BTV. Han vingut a gravar imatges de tot el procés així que, si

encara no has pogut veure fins a quin punt ha avançat l'enderroc, pots recuperar la notícia i

descobrir-ho. A més, podràs escoltar l'entrevista que li van fer a en Paco Carmona, el President de

la Unió Esportiva d'Horta.   També pots fer una ullada a la galeria fotogràfica en què estem fent el

seguiment d'aquesta primera fase de desconstrucció.   
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